
 

                                   Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 

č. 9/2010 

ze dne 15. 12. 2010 

 

Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK): 7   (viz prezenční listina) 

      za studentskou komoru (dále jen SK): 2              (viz prezenční listina) 

 

Omluveni: RNDr. Eva Janoušková, Ph.D., RNDr. Miroslav Kružík, Ing. Roman Fiala, 

Kamila Kontríková, Jiří Riedl, Daniel Czebe 

  

Hosté: Ing. Jakub Novotný, Ph.D., RNDr. Radek Stolín, Ph.D., Ing. Hana Pospíchalová 

  

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  

Zasedání zahájil a řídil člen Akademického senátu Mgr. Luboš Vošta. 

 

Program: 

 

1) Volba zapisovatele a ověřovatelů:  

Michaela Machovcová, RNDr. Jitka Ryšková, Kristine Karakhanyan 

 

Hlasování: 

ANO = 9  NE = 0 ZDRŢEL SE = 0 SCHVÁLENO                                 

 

2) Návrh organizační struktury VŠPJ od 1. ledna 2011 podle § 9, odst. 1a) zák. č. 

111/1998 Sb.     

  

Úvodní slovo rektora VŠPJ: Novou organizační strukturou se snažíme zohlednit pozměněné 

kompetence prorektorů. Škola je počtem studentů na svém maximu, nepočítáme s dalším 

růstem. Proto vytváříme co nejjednodušší organizační strukturu. Katedra ekonomických studií 

nebude dále členěna na dvě oddělení. Sekretariát kateder nebude samostatný útvar, bude 

zařazen do kanceláře rektora. Studijní oddělení dále spadá pod prorektora pro studium. 

Prorektor pro výzkum, vývoj a zahraniční vztahy bude přejmenován na prorektora pro tvůrčí 

činnost. Lépe to odpovídá jeho činnosti. Změny proběhnou také v centru vědeckých a 

pedagogických informací. Sloučením jednotlivých oddělení vznikne centrum knihovnických a 

edičních služeb. Dále bude sloučeno oddělení rozvoje a univerzita třetího věku na centrum 

celoživotního vzdělávání. Odbor informačních a komunikačních technologií bude 

přejmenován. Na provozně technickém odboru bude sloučeno oddělení správy budov a 

investiční oddělení. Dále bude sloučen ekonomický a personální a mzdový odbor. Nový 

vedoucí tohoto odboru bude pověřen kontrolou projektů, bude spolupracovat s finančními 

manažery projektů z důvodu kontroly dopadů pro školu. Nově vzniklým útvarem bude 

Empirické centrum Vysočiny.  Jedná se o doplňkovou aktivitu školy, bude poskytovat 

informace a služby odborné veřejnosti. 

 

 

 

 



Proběhla diskuse senátorů, rektor školy zodpověděl dotazy. Bylo vysvětleno personální 

zabezpečení. Interní audit má VŠPJ zajištěna Dohodou o provedení práce externím auditorem. 

Empirické centrum Vysočiny bude zajištěno provozním zaměstnancem s úvazkem 0,2. 

Nejdéle během jednoho roku nesmí být toto centrum ztrátové.  
 

 Hlasování: 

ANO = 6 NE = 0 ZDRŢEL SE = 3        SCHVÁLENO        
 

Organizační struktura VŠPJ platná od 1. ledna 2011 byla schválena. 
 

3) návrh aktualizace Statutu VŠPJ podle § 9, odst. 1b) zák. č. 111/1998 Sb. 

 
Úvodní slovo rektora VŠPJ: Jedná se především o formální změny. Nebude uváděn přesný 

počet prorektorů a název jejich funkcí.  
 

Proběhla diskuse senátorů. 
 

 Hlasování: 

ANO = 9 NE = 0 ZDRŢEL SE = 0 SCHVÁLENO 
 

Statut VŠPJ platný od 1. ledna 2011 byl schválen. 

 

 

Různé: 

- Prorektor pro studium RNDr. Radek Stolín, Ph.D. navrhuje, aby matematika byla  

  povinným předmětem pro studenty oboru Cestovní ruch. 

 

 

4) Termíny příštích zasedání senátu: 

Středa 23. 2. 2011 ve 13:30 hodin 

 

 

Zapsala: Michaela Machovcová        …………………………………………  

Za správnost: RNDr. Jitka Ryšková        ……………………………………….. 

                       Kristine Karakhanyan                 ……………………………………….. 

Předseda akademického senátu: RNDr. Miroslav Kružík  ………………………….. 

 

 

 

 

 

 


